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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Hende Csaba honvédelmi
miniszterhe z

„Miként spórol 800 millió forintot a Honvédelmi Minisztérium? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint Ön április 8-án Győrben nyilatkozott arról, hogy a Honvédelm i
Minisztérium 800 millió forinttal kevesebbet fizet idén az elektromos áramért, mint korábban .

Ezúton kérdezem tisztelt Miniszter Urat, milyen intézkedéseket hozott a tárca e
kiadáscsökkentés megvalósítása érdekében? A megtakarítást az elektromos áram átvétel i
árának csökkenésével, vagy a felhasználás mérséklésével éri el a tárca ?

Budapest, 2011 . április 18 .

Iváncsik Imre

országgyű lési képviselő
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